



Protokoll

Styrelsemöte onsdagen den 19 april 2017

Kl. 19.00, Nävestakyrkan

Närvarande

Roland Davidsson (RD), Ann Davidsson (AD), Stig Olsson (SO) från punkt 7, Göran Tärnqvist (GT), Elin Tärnqvist (ET) från punkt 6, Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL).

1. Inledning

Mötet inleddes med bön och sedan delade JL sina svar på frågorna: Vad är du tacksam för? Vad är en utmaning i ditt liv just nu? och Hur har du det med Gud? Efter det bad vi för varandra och för mötet.

2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes med tillägg.

4. Föregående protokoll

Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.

5. Jonas

JL hade inget särskilt att rapportera.

6. Diakoni

Valborgsmässaafton: Tillsammans med Svenska Kyrkan i Ekeby kommer vi att hålla kyrkan öppen på valborgsmässaafton. JL redogjorde för planerna för kvällen och skriver om detta i veckobrevet.

Vision & vägmärken 2017 – Vi vill leva så att människor öppnar sig för Gud: JL ledde ett samtal som började i en tillbakablick på inbjudan att ha bönevänner i församlingen. 17 personer finns med i detta i dagsläget.

Asylsökande, Processen – Boende – Praktik: Våra vänner har nu gjort alla sina intervjuer och är i processen att godkänna den nerskrivna versionen av intervjuerna. Efter det tas besluten om uppehållstillstånd. Om de får stanna är behovet att hitta en bostad i närheten. RD och Ethel Davidsson har lyssnat in de olika möjligheterna som finns och bitt olika människor med lägenheter att bevaka detta. Om de får stanna är det även viktigt med praktikplatser, vilket vi som församling får hålla ögonen öppna för.

7. Administration & fastighet

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 127 578kr, och kostnader på 120 437kr, vilket ger ett resultat på 7 140 kr.

Hemsidan – presentationsvideo: Styrelsen uppdrog på senaste mötet åt JÖ att titta på möjligheterna att göra en kort video att lägga på hemsidan för den som vill se mer av vad församlingen är. JÖ har börjat jobba med detta men är ännu inte klart.

Ombyggnad cafédelen: Efter församlingsmötet har några justeringar gjorts i planen. Tina Edenvik som vi anlitat för att titta på utformning av rummen har meddelat att hon haft mycket att göra, men kommer att jobba vidare med detta. Styrelsen samtalade om tidsplanen för projektet och inser att det är rimligt att tänka att det är till sommaren 2018 ombyggnationen kan ske. RD, ET och JÖ gör en tidsplan för projektets olika delar.

Brandskydd: JÖ har gjort en mall för detta som behöver kompletteras med några lokalspecifika uppgifter.

8. Övriga frågor

John Olsson har upplevt en kallelse att lära sig arabiska och möta människor i den kulturen. Han planerar att åka med OM till Jordanien. Han har berättat i församlingen om resan och bett oss stå som sändande församling och också frågat efter möjligheter till att bidra ekonomiskt till resan. Styrelsen tog ett viljebeslut om att bidra till resan med 500 kr per månad och att utöver detta erbjuda församlingen att ge ytterligare bidrag. SO undersöker hur vi klokast förmedlar detta bidrag.

10. Nästa sammanträde

Torsdagen den 18 maj kl 19.00

11. Avslutning

Mötet avslutades.

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Jonas Lundkvist